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Idrottsnämnden Protokollsutdrag fört vid 
sammanträde 2023-02-21, § 3  

  
  

   

 

 Tid Tisdagen den 21 februari kl. 17:30 – 17:48 

 Plats Hantverkargatan 3, Kristallen 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 27 februari 2023 

  

  

Närvarande  

 

 Beslutande ledamöter: 

Maria-Elsa Salvo (S), ordförande 

Karin Ernlund (C), vice ordförande 

 Stian Armstad (S) 

Petra Larsson (S) 

Hassan Jama (V)  

Ann Karlsson (V) 

Marie-Helena Fjällås (MP) 

Anna Cederschiöld Stuart (M) 

Mikael Sundin (M) 

Leif Söderström (SD) 

Hanna Wistrand (L)  

 

Ersättare:  

Lotten Hammar (S) 

Niki Konomi (S) 

Lisa Carlbom (MP) 

Christoffer Hökmark (M) 

Peter Strandberg (M) 

Christoffer Heimbrand (L) 

Mikael Peterson (C) 

 
 

 

 

 

 

Tjänstepersoner: 
 

 

Borgarrådssekreterare Sixten Svanberg (S), politisk sekreterare 

Anna Falk (C), förvaltningschef Marina Högland, Susanne Olsson, 

personalföreträdare för Kommunal Linda Runcrantz, 

nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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§ 3 
Anmälningsärenden 

A. Planärende på samråd, Centrala Telefonplan, del av 

fastigheten Västberga 1:1 m.fl. 

B. Planärende på samråd, Bäverstocken 1 m.fl. vid 

Bjursätragatan i Rågsved 

C. Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för Årsta 1:1, 

Parkstråket 

D. Lokalt åtgärdsprogram för Riddarfjärden – svar på 

kontorsremiss 

E. Nybyggnation av BMX-bana med tillhörande WC-byggnad 

på Hökarängens BP, lägesrapport 

 

Beslut  
Anmälningsärendena läggs till handlingarna. 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Karin Ernlund (C), Anna Cederschiöld Stuart 
m.fl. (M) och Hanna Wistrand (L) lämnar särskilt uttalande enligt 
följande på anmälningsärende 3B: 
 
I den grönblå majoritetens budget 2022 anges följande aktivitet: 
Exploateringsnämnden, fastighetsnämnden och idrottsnämnden 
ska hitta platser för fyra enkla idrottshallar varav minst en i 
Västerort. I och med detta tog idrottsförvaltningen tillsammans 
med exploateringskontoret, utbildningsförvaltningen och 
stadsbyggnadskontoret fram ett PM för att identifiera lämpliga 
platser för dessa fyra hallar. Ett av förslagen var att placera en 
av idrottshallarna i Rågsved, längs Bjursätragatan. Ett förslag 
som hade varit ett stort lyft för området och de boende runt 
omkring.  
 
I en stad som Stockholm där bristen på idrottytor är så påtaglig 
måste planerandet av idrottsplatser vara en självklar del av 
stadsutvecklingen. Det är glädjande att Rågsved växer genom 
nya bostäder, gator och förskolor men barnen och ungdomarna 
måste också ha möjlighet till idrott och rörelse. Eftersom 
Enskede-Årsta-Vantör är det område i Stockholm som har störst 
behov, fram till 2030, av idrottshallar är det därför av extra stor 
vikt att hallen finns med i detaljplanen och att den nya 
majoriteten driver på lika mycket för detta som den förra 
majoriteten gjorde. 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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